Summer Holidays

All the people enjoy summer holidays very much. It is a great pleasure to have a rest after a whole year of hard work or study. People like to travel during their summer holidays. Some people go abroad to see new countries, some people prefer to go to the country-side to enjoy country-life far from noise and fuss of big cities. 

Some people like to spend their holidays in cities, visiting theatres, museums and going sightseeing. But a great number of people go to the seaside in summer. 

I like to have rest at the seaside best of all. I do not like crowds when I am on holiday. My family and I always have our holiday on the coast. Sea and sunshine, that is what we look forward to every summer. Hotels at the large seaside towns are rather expensive, so we usually go to a holiday camp. 

Last year we spent our holidays in such a camp. Each day was full of small joys. We swam in the sea, lay in the sun, played different games and had a wonderful time. We lived there for about a month and did not even notice when the time came for us to return home. The time flew very quickly. It was a wonderful rest. 

Перевод текста: Summer Holidays

Все люди наслаждаются летним отпуском очень. Это - большое удовольствие иметь отдых после целого года твердой работы или исследования. Люди любят путешествовать в течение их летнего отпуска. Некоторые люди выезжают за рубеж, чтобы видеть новые страны, некоторые люди предпочитают пойти в сельскую местность, чтобы обладать жизнью страны, далекой от шума и суеты больших городов. 

Некоторые люди любят проводить их отпуск в городах, посещая театры, музеи и идущий осмотр достопримечательностей. Но большое число людей идет в побережье летом. 

Я люблю иметь отдых на побережье, лучшем из всех. Я не люблю толпы, когда я - в отпуске. Моя семья и я всегда имеем наш праздник на побережье. Море и свет, именно это мы с нетерпением ждем каждого лета. Гостиницы в больших приморских городах довольно дороги, таким образом мы обычно идем в лагерь праздника. 

В прошлом году мы провели наш отпуск в таком лагере. Каждый день был полон маленьких радостей. Мы плавали в море, лежать на солнце, играли в различные игры и имели замечательное время. Мы жили там в течение приблизительно месяца и даже не замечали, когда время прибыло для нас, чтобы возвратиться домой. Время летело очень быстро. Это был замечательный отдых.

